

TABLE OF CONTENTS 目 录

Analysis on the Concept, Composition and Characteristics of Enterprise Group Decision System Based on Knowledge Management

(基于知识管理的企业群决策系统概念、构成及基本特征分析)

Y. G. WANG.....143

The Subject Service of Central/Branch Library Management Mode in Colleges and Universities

(高校图书馆总/分馆管理模式下的学科服务探讨)

Y. M. LI.....151

Thinking on Management Mode and Manager's Function for Analytical Instruments in General Institutes of Higher Education

(高校大型仪器管理岗位的定位及发展的思考)

C. ZHENG, R. F. CHEN.....156

The Impact of Social Network Information on P2P Online Lending

(社会网络信息对 P2P 在线借贷的影响研究)

S. Y. CAO, N. C. ZHANG.....161

A Study on Information Productization Process Model from Personal Information Perspective

(基于个人信息的信息产品化路径模型研究)

Y. J. HUANG, C. YANG.....168

Discussion of the Problem and Improvement Measures about Personnel File Management of Hospital

(医院人事档案管理中存在的问题及改进办法)

W. Z. LIU.....178